



裘錦秋中學(屯門)
Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址：香港屯門楊青路 28 號

Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong

網址 Web site: <http://www.jcctm.edu.hk> 電話 Tel.: (852)-2461 1555 傳真 Fax: (852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

家長通告 2023-2024/036
香港迪士尼樂園 — 「物理環境探索之旅」

敬啟者：

本校將安排學生參加由香港迪士尼樂園舉辦「物理環境探索之旅」活動。有興趣參加的同學均可報名，如報名人數超出限額，將由老師作出甄選。請於九月二十二（星期五）或之前回覆本通告。

日期：十月二十日（星期五）

活動地點：香港迪士尼樂園

集合時間：上午八時四十五分

集合地點：學校有蓋操場

解散時間：約中午十二時四十五分

解散地點：香港迪士尼樂園（自行解散）

費用：港幣四百七十五元（門票及課程費用）

（學校將資助港幣三百七十五元，而獲選學生需支付餘下港幣一百元）

備註：

1. 名額有限，修讀物理科或英文科成績理想同學優先考慮。
2. 獲選同學將另行通知。
3. 穿著整齊夏季運動服出席。
4. 若學生無故缺席，已繳費用不會獲得發還，並撤銷對該學生的資助，該學生因而須支付額外的費用港幣三百七十五元，特殊情況則不在此限（如患病或因其他重大事故）。
5. 如天氣惡劣，教育局宣布學校停課，活動將會取消。

如有查詢，請致電 2461 1555 與梁震宇主任或金浩暉助理校長聯絡。

此致
貴家長

裘錦秋中學（屯門）

陳月平校長謹啟

二零二三年九月十九日



裘錦秋中學(屯門)
Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址：香港屯門楊青路 28 號

Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong

網址 Web site: <http://www.jcctm.edu.hk> 電話 Tel.: (852)-2461 1555 傳真 Fax: (852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

Parents Circular

2023-2024/036

Hong Kong Disneyland - 'Physical Environment Exploration Journey'

Dear Parents/Guardians,

Our school will arrange for students to participate in the 'Physical Environment Exploration Journey' activity organised by Hong Kong Disneyland. All interested students can sign up, and if the number of applicants exceeds the quota, teachers will select the applicants. Please reply to this notice on or before 22 September (Friday). Details of the function are as follows:

Date: 20 October (Friday)

Venue: Hong Kong Disneyland

Assembly Time: 8:45 AM

Assembly Location: School's Covered Playground

Dismissal Time: Approximately 12:45 PM

Dismissal Location: Hong Kong Disneyland (self-dismissal)

Cost: HKD 475 (including admission ticket and course fees)

Cost: (The school will subsidise 375 HKD, and selected students will need to pay the remaining 100 HKD)

Remarks:

1. Quotas are limited. Priority will be given to students who excel in Physics or English subjects.
2. Selected students will be notified separately.
3. Please attend in neat summer sports attire.
4. If a student is absent without valid reasons, paid fees will not be refunded, and the subsidy for that student will be revoked. The student will then need to pay an additional 375 HKD. Special circumstances are exempted (such as illnesses or other major accidents).
5. In the event of severe weather and the Education Bureau announces the suspension of classes, the activity will be canceled.

Should you have any enquiries, please contact Senior Graduate Master Mr Leung Chun Yu or Assistant Principal Mr Kam Ho Fai at 2461 1555.

Yours faithfully,

Chan Yuet Ping
Principal